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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 327 06 31 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2023 nr 8 

Datum: 2023-11-15, Halmstad 

Löpnummer: 8 

Plats: Träslövsläge 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Niclas Lingmén 

Ledamöter Linda Wiklander, Matilda Svalander, Patrik Skölde, Melker Borg, Isabell 
Persmark,   

ADJUNGERANDE 

 Daniel Sjöberg, Oliver Wulf  

FRÅNVARANDE 

Ledamot Emy Hjerström, Miranda Jönsson, Mattias Nilsson 
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Melker Borg 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Föredragningslistan godkändes 

5. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Regional samverkan 

22 november är nästa träff som är både digital och fysisk. Niclas deltar digitalt.Det kommer 

troligtvis att diskuteras om ekonomiskt ansvar får regionala utbildningsrådet och dess 

arrangemang, vi skickar med att vi anser att folkhögskolan eller Scouterna ska ta ansvaret 

 

25 november är det ett strategimöte i Göteborg dit distrikten är inbjudna. Vi skickar ingen 

representant, då ingen har möjlighet att åka. 

B. Ekonomisk distriktsstämma 2024 

16 mars kl.9. Vi tänker att vi har en föreläsning med efterföljande workshop om hållbarhet 

utifrån olika perspektiv, ekonomisk, social, miljömässig m.m. Vi försöker även få med 

hållbarhetsmärket 

C. Hallandsyxan 2024 

Hallandsyxan 2024 kommer att hållas i Laholm 4 maj i distiktsstyrelsens regi med syftet att 

kunna få igång Laholms scoutkår igen. Vi kommer att ge varje scoutkår en eller två 

kontroller att ansvara för och distriktsstyrelsen löser det praktiska. 

D. Regionsläger 2024 

Halland har två funktionärer i lägerplaneringen och lägerledningen önskar att vi hittar fler 

aktiva från distriktet. 

E. Distriktsläger 2025 
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LÄKO har hittat en lägerchef, Joakim Hansén som ställer upp om vi hittar en till lägerchef 

som kan ha delat ledarskap. Styrelsen godkänner Joakim som lägerchef.  

6. INKOMMEN POST OCH E-POST 

A. Bidragsansökningar – inkomna 

 Inkomna ansökningar: inga nya ansökningar inkomna 

 

B. Bidragsansökningar – utbetalda 

Bidrag är utbetalt till löpnummer 2023022 

 

C. Övrig post 

Halländska överenskommelsen skickade inbjudan och information om detta. De har en 

överenskommelse som man ska skriva under, vi tänker ta den på ekonomistämman. 

 

Inbjudan till lunch med strategigruppen som vi enligt tidigare beslut inte deltar i. 

7. RAPPORTER 

A. Utbildningshelgen 

Stort deltagande från de flesta kårerna och extra kul att det var så många från HUR?! Vi 

tänker genomföra en ny om 2 år. Kostnad för helgen blev 28 237 kr. 

B. Distriktsstämman 

Vi går igenom stämmans beslut. 

8. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

 A: Hemsidan 

 Hemsidan uppdateras kontinuerligt.  

 B: Facebook och Instagram 

Facebook uppdateras kontinuerligt. 

 C: Utbildningar 

Vi behöver fortfarande en ny medlem i Regionala utbildningsgruppen, vi efterfrågar en 

uppdragsbeskrivning och kommer därefter att tillfråga personer. 

9. KÅRHUB 

Det har startat en HUB i Torup/Hylte, en i Tvååkerstrakten, en i Kärleken (Halmstad) och 

en i Getinge/Slöinge. 
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10. NYA KÅRER 

Frälsningsarmen i Halmstad kommer att ansluta till  

11. HUR?! 

De har genomfört en hajk i Göteborg, och träffats och tagit Fikamärket. De kommer att ta 

fram egna halsdukar. Det finns en önskan om att det ska bildas en styrelse eller ha 

patrulledare för HUR?! De undrar även om hur det ska göra för att ta fram spelregler för sin 

verksamhet. Vi tar vidare dessa frågor för diskussion nästa möte. 

12. EKONOMI: 

För tillfället ligger vi plus 77000 kr gentemot liggande budget. 

13. HJÖRNERED 

Avtalet med Laholms kommun har kommit och är underskrivet och inskickat till Laholms 

kommun 

14. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

15. ÖVRIGA FRÅGOR  

Inga övriga frågor 

16. KOMMANDE MÖTEN 

Kommande möten: 20-21 januari styrelseupptakt, 16 mars ekonomistämma 

,   
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Justering 

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Linda Wiklander 
 

Terese Pålsson 

 

 

Justerare   

   

Melker Borg 
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 


3. VAL AV JUSTERARE 


Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Melker Borg 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


Föredragningslistan godkändes 


5. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Regional samverkan 


22 november är nästa träff som är både digital och fysisk. Niclas deltar digitalt.Det kommer 


troligtvis att diskuteras om ekonomiskt ansvar får regionala utbildningsrådet och dess 


arrangemang, vi skickar med att vi anser att folkhögskolan eller Scouterna ska ta ansvaret 


 


25 november är det ett strategimöte i Göteborg dit distrikten är inbjudna. Vi skickar ingen 


representant, då ingen har möjlighet att åka. 


B. Ekonomisk distriktsstämma 2024 


16 mars kl.9. Vi tänker att vi har en föreläsning med efterföljande workshop om hållbarhet 


utifrån olika perspektiv, ekonomisk, social, miljömässig m.m. Vi försöker även få med 


hållbarhetsmärket 


C. Hallandsyxan 2024 


Hallandsyxan 2024 kommer att hållas i Laholm 4 maj i distiktsstyrelsens regi med syftet att 


kunna få igång Laholms scoutkår igen. Vi kommer att ge varje scoutkår en eller två 


kontroller att ansvara för och distriktsstyrelsen löser det praktiska. 


D. Regionsläger 2024 


Halland har två funktionärer i lägerplaneringen och lägerledningen önskar att vi hittar fler 


aktiva från distriktet. 


E. Distriktsläger 2025 
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LÄKO har hittat en lägerchef, Joakim Hansén som ställer upp om vi hittar en till lägerchef 


som kan ha delat ledarskap. Styrelsen godkänner Joakim som lägerchef.  


6. INKOMMEN POST OCH E-POST 


A. Bidragsansökningar – inkomna 


 Inkomna ansökningar: inga nya ansökningar inkomna 


 


B. Bidragsansökningar – utbetalda 


Bidrag är utbetalt till löpnummer 2023022 


 


C. Övrig post 


Halländska överenskommelsen skickade inbjudan och information om detta. De har en 


överenskommelse som man ska skriva under, vi tänker ta den på ekonomistämman. 


 


Inbjudan till lunch med strategigruppen som vi enligt tidigare beslut inte deltar i. 


7. RAPPORTER 


A. Utbildningshelgen 


Stort deltagande från de flesta kårerna och extra kul att det var så många från HUR?! Vi 


tänker genomföra en ny om 2 år. Kostnad för helgen blev 28 237 kr. 


B. Distriktsstämman 


Vi går igenom stämmans beslut. 


8. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


 A: Hemsidan 


 Hemsidan uppdateras kontinuerligt.  


 B: Facebook och Instagram 


Facebook uppdateras kontinuerligt. 


 C: Utbildningar 


Vi behöver fortfarande en ny medlem i Regionala utbildningsgruppen, vi efterfrågar en 


uppdragsbeskrivning och kommer därefter att tillfråga personer. 


9. KÅRHUB 


Det har startat en HUB i Torup/Hylte, en i Tvååkerstrakten, en i Kärleken (Halmstad) och 


en i Getinge/Slöinge. 
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10. NYA KÅRER 


Frälsningsarmen i Halmstad kommer att ansluta till  


11. HUR?! 


De har genomfört en hajk i Göteborg, och träffats och tagit Fikamärket. De kommer att ta 


fram egna halsdukar. Det finns en önskan om att det ska bildas en styrelse eller ha 


patrulledare för HUR?! De undrar även om hur det ska göra för att ta fram spelregler för sin 


verksamhet. Vi tar vidare dessa frågor för diskussion nästa möte. 


12. EKONOMI: 


För tillfället ligger vi plus 77000 kr gentemot liggande budget. 


13. HJÖRNERED 


Avtalet med Laholms kommun har kommit och är underskrivet och inskickat till Laholms 


kommun 


14. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  


15. ÖVRIGA FRÅGOR  


Inga övriga frågor 


16. KOMMANDE MÖTEN 


Kommande möten: 20-21 januari styrelseupptakt, 16 mars ekonomistämma 


,   
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Justering 


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Linda Wiklander 
 


Terese Pålsson 


 


 


Justerare   


   


Melker Borg 
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